
Aan de Gemeenteraad van Bernheze,

Afgelopen jaren hebben Jan Schuurmans en ondergetekende, Piet Ceelen, ons als 
afgevaardigden van de KBO Heesch in de stuurgroep DNI ingezet om samen van de Pas de 
nieuwe huiskamer van Bernheze te maken. Verschillende varianten passeerden de revue. 
Samen denken we dat,  doordat we in een gebouw gehuisvest gaan worden, er een 
kruisbestuiving gaat plaatsvinden waardoor er ook voor onze KBO meer kansen en 
mogelijkheden gaan komen. Uiteraard waren er ook momenten waarop we moesten slikken, 
maar de kansen en uitdagingen zijn groter.
Uiteindelijk zijn we naar elkaar toegegroeid: de Pas, de Bieb, de Eijnderic en de KBO. Dit 
resulteerde in een plan dat de stuurgroep DNI eind december 2019 aan de gemeente heeft 
aangeboden. 

Tot op dat moment hadden wij  een hoge verwachting van de nieuwe  Bernhezer huiskamer, 

waarin de huisvesting van onze KBO goed tot zijn recht zou komen. 

Op dit moment echter maakt ons bestuur zich erg ongerust over de ontstane situatie: er is 

onduidelijkheid over onze huisvesting.  De KBO dreigt als gebruiker van de Pas gemangeld te 

worden in de confrontatie tussen bestuur DNI en het gemeentebestuur. Mogelijk heeft onze 

KBO na 30 juni geen toegang meer tot onze huiskamer, dn Herd.

Vandaar dit verzoek aan uw Raad in de besluitvorming in deze óók te denken aan de 

belangen van de KBO en ervoor zorg te dragen dat onze huisvesting in de Pas gecontinueerd 

kan worden.

Wij hopen op een positieve reactie.

Met vriendelijke groet,
Piet Ceelen, voorzitter KBO Heesch


